

Undertecknat dokument



Signerad text:

Jag undertecknar och accepterar härmed innehållet i PDF-filen (1) och alla avtal däri:

Fil (1)

Namn: Dagordning-7-2025-VBHK-styrelse.pdf

Storlek: 101796 bytes

Hashvärde SHA256:

4d4649c79c96b9f409cc1be4b1e655ebe916567578498027be1c7da7d008acca

Originalfilen och alla signaturer bifogas denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare behövas.

Undertecknad av 2:

RUTH MONA BIRGITTA BJUHR

Signerad med BankID 2025-09-23 13:33 Ref: 01997659-51ec-7d0b-95ff-050f145a930a

David Mats Lennart Robertsson

Signerad med BankID 2025-10-05 16:21 Ref: 0199b4bf-8141-7e51-9ba4-582c759e112d

Dagordning/Protokoll styrelsemöte Vännäs bhk 6/2025

Klubbnr: 2450

Datum: 2025-09-18	Tid: kl. 19–21	Plats: Klubbstugan, Nyliden, Vännäs
Närvarande: David, Sofia, Helena, Adam, Sofia, Linda, Kerstin och Birgitta		

1. Öppnande av möte
David öppnar mötet

2. Val av justerare
Birgitta Bjuhr

3. Information från sektorerna
PR info ingen närvarande.

4. Genomförd, planerad och inställd verksamhet

Diskussion om pågående verksamhetsår och planer framöver

- FoT

Annika och Birgitta.

Skött löpande underhåll på fastigheten och inköp av kaffe med mera. Skötsel av gräsroboten samt återvinningen och staket runt agilityplanen. Ansvar för stugvårdslistan, denna har fungerat bra, inget tillfälle har saknat stugvärd.

Klubbmyset blev inställt pga. av för få anmällda. Höststädning återstår.

FoT gruppen beskriver en kris, är nu en medlem färre. Klarar inte längre av de åtgärder som beskrivs i arbetsbeskrivningen. Förslag att dela upp FoT i två nya grupper.

-Fastighetsgruppen, som kunde bestå av nuvarande FoT's kvarvarande fyra medlemmar.

-Trivselgruppen, en ny grupp, som får i uppgift att sköta trivselfrågor såsom trivselarrangemang och inköp av fika och liknande.

Ett förslag på alternativ till förslaget om två nya grupper, är att låta trivseluppgifterna samt inköp alternera på övriga sektorer.

Tankar runt vedspisen, som tidigare stod i klubbstugans kök. Spisen är såld, ersättningen för den blev 1500 kronor. Ny kyl och frys finns önskemål om att införskaffa, i synnerhet frys, då de nuvarande inte är täta och kräver en hel avfrostande. Ersättningen för spisen kan användas till detta.



- HUG
Frida och Maria
33 kurser. 16 genomförda. Har haft fullt upp med sin verksamhet och känner sig nöjda. Ligger på plus ekonomiskt. Kommer att hyra next level en säsong till och se hur nyttjandet blir. Gruppen ser gärna fler medlemmar. Inledande uppförsbacke med verksamheten och övertagandet, men känslan är nu bra.
- TÄS
Eva-Stina
Har följt verksamhetsplanen, genomfört lydnad, NW, appellbruks spår. Sök inställd pga. för få anmällda. KM veckan samt Umeälvs rallyt genomförda enligt plan. Träningsstävlingar inte genomförda, men beror till en del på att HUG haft en så omfattande verksamhet.
- Ekonomi
Kerstin
Oklarheter från den externa som fått uppdraget att sköta föreningens ekonomi om hur vederbörande ska förfara med redovisning samt hur ekonomin ska skötas. Många gissningar i bokföringen angående till vilka sektorer kostnader ska höra. Bokföringen behöver gås igenom. Kassör går igenom kontona och samtliga är på plus.
- Valberedningen
Stig och Camilla
Uppmaning från valberedningen att ta kontakt med denna för kommande tiders styrelsearbete. Samt inkomma med förslag på tänkbara nya styrelsemedlemmar. Finns även en vakant plats i själva valberedningen.

Styrelsemötet börjar

5. Fastställande av dagordning
David går igenom dagordningen
6. Föregående protokoll
David går igenom föregående protokoll
7. Ärenden
 - a) Inkomna frågor och handlingar
Förfrågan från Vännäsby skola om att samverka på något sätt. Förfrågan skickad till flera organisationer och föreningar i kommunen. Funderar vidare på om det finns någon lämplig idé att återkoppla med.
 - b) Altanbygge
Frågan bordläggs till nästa möte



- c) Extra pengar till vägsamfällighet – information
2099 kronor ska betalas till vägsamfälligheten.
- d) Punkter till Medlemsmöte den 10 november
- *Medborgarskolans lokal är ledig torsdagar, mötesdag ändras till torsdag för att kunna vara där. Medlemsmöte blir preliminärt 6 november. David pratar med Victoria på Medborgarskolan om hon har möjlighet att vara med på mötet detta datum.
 - *Förslaget om fortsättningen för FoT gruppen
 - *Ev. information angående studieförbund och cirklar från Medborgarskolan om Victoria har möjlighet att närvara.
 - *Funderingar på aktivitet till medlemsmötet, utöver taco.
Diskussionsfrågor att prata om under middagen – David tar på sig att formulera några frågor.
 - *Informera om att kvitton för inköp behöver märkas upp med vilken sektor som ska belastas.

Sista dag för utskick via Membersite är 9 oktober.

8. Övriga frågor
Datum för julmys. Torsdag 11 december.
Kassör önskar hjälp att reda ut frågetecken runt den ekonomiska redovisningen.
Kvitton behöver i fortsättningen tydligt märkas upp för att utgifterna ska bokföras på rätt ställe.
9. Nästa möte
2025-10-16, kl 19.00 i klubbstugan.

